



公司名稱: 北海建準電子有限公司

Company Name Sunon Electronics (Beihai) Co., Ltd.

公司地址: 北海市北海大道西北海出口加工區B6區

Company Address NO.B6 Beihai Export Processing Zone, Beihai Avenue West, Beihai city.

電話: 0779-6666888

Tel 86-779-6666888

傳真: 0779-6666888-7097

Fax 86-779-6666888-7097

## ROHS 符合性宣告

### ROHS COMPLIANCE STATEMENT

茲保證建準生產的風扇符合電氣及電子設備危害物質限制指令 (RoHS) 2011/65/EU 規定，均質材料中之限用物質均符合以下限值要求。

We (SUNON Electronics(Beihai) CO.,LTD.) hereby declare our products are accordance with EU directive 2011/65/EU requirement for the restriction of the following hazardous substances.

1. Cadmium (Cd) 鎘	< 0.01%
2. Hexavalent Chromium (CrVI) 六價鉻	< 0.1%
3. Lead (Pb) 鉛	< 0.1%
4. Mercury (Hg) 汞	< 0.1%
5. Polybrominated biipenyls (PBBs) 聚溴聯苯	< 0.1%
6. Polybrominated diphenyl ethers (PBDEs) 聚溴聯苯醚	< 0.1%
7. Hexabromocyclododeca(HBCDD) 六溴環十二烷	< 0.1%
8. Di- butyl Phthalate(DBP) 鄰苯二甲酸酯二丁酯	< 0.1%
9. Benzyl butyl Phthalate(BBP) 鄰苯二甲酸丁酯苯甲酯	< 0.1%
10. Di-ethylhexyl Phthalate (DEHP) 鄰苯二甲酸二己酯	< 0.1%
11. Di-isobutyl Phthalate (DIBP) 鄰苯二甲酸二異丁酯	< 0.1%

建準的產品適用的豁免條款如下：

Our Products applies to the following exemptions from which come RoHS Directives :

6(a) 鉛作為一種合金元素，在用於加工的鋼和鍍鋅鋼中鉛含量不超過 0.35 %。

6a Lead as an alloying element in steel for machining purposes and in galvanized steel containing up to 0.35% lead by weight;

6(b) 鉛作為一種合金元素，在鋁合金中鉛含量不超過 0.4 %。

6b Lead as an alloying element in aluminum containing up to 0.4% lead by weight;

6(c) 在銅合金中鉛含量不超過 4 %。

6c Copper alloy containing up to 4% lead by weight;

7(a) 高熔融溫度型焊料中的鉛（如：鉛基合金中鉛含量 $\geq$ 85 %）。

7a Lead in high melting temperature type solders(i.e. lead-based alloys containing 85% by weight or more lead);

7(c)-I 電氣電子設備的玻璃或陶瓷（電容中絕緣陶瓷除外）或玻璃或陶瓷混合物中的鉛（例如：壓電陶瓷器件）。

7c-I Electrical and electronic components containing lead in a glass or ceramic other than dielectric ceramic in capacitors, e.g. piezoelectronic devices, or in a glass or ceramic matrix compound.

公司授權人(簽字)/ Signature : Jomy-ehin 職稱/ Title : 品保處長

公司章/ Company Stamp :  填寫日期 / Date : 2013/ 03 /18